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Največ prostora pobudi
in interesom krajanov
Na prvl sejl novolzvolfenlh delegatov skupščlne kra-
Jevne skupnostl Gradlšče so se delegati seznanili
tudl z delom sveta KS in delom komlsij v preteklem
mandatnem obdobju. Poročllo sveta KS Gradlšče za
dobo od 1982-1986, kl ga Je podal predsednik sveta
KS dr. Albln Wedam, objavl/amo v celotl.

Uvodoma naj povem, da je
krajevna skupnost Gradišče
veijetno najbolj delikatna
med vsemi, ne samo v Ljub-
ljani ampak morda celo v Slo-
veniji. Na področju krajevne
skupnosti Gradišče so na-
mreč locirane družbeno-poli-
tične organizacije in skupno-
sti ter upravni organi republi-
škega ranga, na ravni mesta in
seveda občine Ljubljana Cen-
ter. Razen tega so tu še viso-
košolske, kulturne, znanstve-
ne in gospodarske organizaci-
je republiškega pomena poleg
številnih delovnih organiza-
cy, ki tudi presegajo raven
mesta. Razumjjivo je zato, da
v krajevni skupnosti Gradišče
ne moremo reševati nalog in
problemov tako samostojno
kot periferne krajevne skup-
nosti. Zavedajoč se teh dej-
stev, si je svet krajevne skup-
nosti sporazumno s krajevni-
mi družbeno-političnimi or-
ganizacijami prizadeval ureja-
ti in reševati sprotne in tudi
nekatere kronične probleme
tako, da bi kar najbolj prišli
do izraza interesi krajanov.

Pri našem delu je veljalo na-
čelo, da svet KS ne more biti
sam pobudnik in nosilec vseh
akcy. Pobuda za akcjje mora
priti od samih krajanov, hiš-
nih svetov, delovnih organiza-
cy in drugih družbenih orga-
nizacg, ki na tak način lahko
uveu'avy"ajo svoje samouprav-
Ijalske pravice, svet KS pa je
take akcge vselej podprl in tu-
di uspešno realiziral večino
pobud.

Svet KS se je pri svojem de-
lu ravnal po stališčih, spr ĵe-
tih na zborih občanov in
skupščini KS. Ta stališča so:
stanovaryski fond se ne sme
siromašiti, ampak naj se pro-
stoh, ki jih zasedajo razne or-
ganizacije zopet vrnejo v sta-
novar\jski fond; podpirati po-
trebe osnovne šole Majda Vr-
hovnik glede dodatnih pro-

storov; podpirati uvajanje sto-
ritvene in servisne dejavnosti;
posvečati posebno skrb sta-
rim in oslabelim krajanom, ki
potrebujejo nego in pomoč;
skrbeti za ureditev zelenih in
parkirnih površin.

Komisye sveta KS so pri
svojem delu sodelovale tako z
ustreznimi delegacijami in
družbeno-političnimi organi-
zacijami. Poleg dela v komisi-
jah je moral svet KS po statu-
tu krajevne skupnosti skrbeti
tudi za pravilno delovanje in
organiziranje CZ ter SLO.
Kljub stalnim prizadevanjem
nam še vedno ni uspelo zado-
voljivo sestaviti štab CZ. Ko
je že kazalo, da smo kadrov-
ske probleme rešili in prido-
bili sposobnega poveljnika in
načelnika štaba CZ smo žal
tudi oba izgubili in moramo
zopet začeti znova.

V tej mandatni dobi smo v
okviru srečanj pobratenih
mest Reke in Ljubljane dva-
krat obiskali našo sestersko
KS Brajda na Reki in enkrat
gostili predstavnike te KS pri
nas.

V sodelovai\ju s osnovno
šolo Majda Vrhovnik smo so-
delovali pri obisku osnovne
šole Goce Delčev v Zemunu
dvakrat in osnovne šole Goce
Delčev ter Moše Pijade v Go-
stivaru enkrat. V naši krajev-
ni skupnosti pa smo tudi
sprejeli predstavnike teh šoL

Stike s KS Nova vas, ki je
naše evakuacijsko področje,
ano želeli obnoviti in utrditi.
Žal nam je vreme zagodlo ta-
ko lansko jesen, kakor tudi le-
tošryo pomlad. Sedaj smo na-
črtovani obisk realizirali v pr-
vi polovici oktobra.

Uspešne so bile akcye v ok-
viru NNNP, kakor tudi druge
akcue na področju CZ in
SLO. Skupaj z izvršnim sve-
tom SR Slovenije in šolo Maj-
da Vrhovnik je bila izvedena

posebna akcija CZ - simuli-
ran je bil letalski napad na os-
novno šolo Majda Vrhovnik.
Poleg ekip CZ, izvršnega sve-
ta, osnovne šole ter KS je so-
delovala tudi občinska enota
za kemično, biološko in radi-
ološko zaščito. Podrobno je
delo sveta KS prikazano v po-
ročilih komisij. Omenim naj
le naloge pri katerih se je an-
gažjral svet kot celota in to:
ureditev igrišča ob osnovni
šoli Majda Vrhovnik, ureditev
prehoda skozi Foersterjev vrt
in rekonstrukcija zdravstvene
ambulante Mirje.


